
Aan: College van B&W Barneveld  
Betreft: Regeling sociale huurwoningen van de provincie Gelderland 
Barneveld, 7 december 2023  
  
Geacht college,  
  
Op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad wil 
onze fractie vragen stellen over de regeling sociale huurwoningen van de 
provincie Gelderland. 
 
Steeds meer inwoners hebben moeite om een woning te kopen en zijn 
afhankelijk van sociale huurwoningen. Ondanks het feit dat Barneveld de 
afgelopen jaren een toenemend aantal sociale huurwoningen heeft gebouwd, 
blijft de vraag hiernaar en daarmee de urgentie, van onverminderd groot belang. 
 
De provincie Gelderland meldt op haar website dat de provincie  
woningbouwprojecten, waarin sociale woningbouw een belangrijke rol speelt, 
ondersteund heeft in de gemeenten Lingewaard en Harderwijk. 100 Nieuwe 
sociale huurwoningen in Doornenburg en Harderwijk (gelderland.nl) 
 
Tegelijk schrijft de provincie: Met de regeling ‘realiseren sociale huurwoningen’ 
wil de provincie het financiële tekort verkleinen. We verlenen sinds enkele jaren 
subsidie voor projecten met minimaal 10 sociale woningen en een financieel 
tekort. In 2024 wordt de regeling verlengd, waarbij we nogmaals € 1 miljoen 
inzetten. 
De ChristenUnie wil de bouw van sociale huurwoningen in Barneveld graag 
bevorderen ook wanneer dat meer geld kost. En deze subsidie kan ervoor zorgen 
dat projecten minder verlies leiden.  
 
Naar aanleiding van het de regeling sociale huurwoningen stellen we namens de 
ChristenUnie de volgende vragen: 

1. Is het college bekend met deze provinciale regeling? 
2. Op welke manier kunnen Barneveldse woningbouwprojecten in 

aanmerking komen voor deze provinciale ondersteuning 
3. Wilt u zich ervoor inzetten dat ook Barneveldse woningbouwprojecten 

gebruik kunnen maken van deze regeling 
4. Bent u daarbij bereid om te bezien of het aandeel sociale woningbouw in 

bepaalde woningbouwprojecten verhoogd kan worden door gebruik te 
maken van deze subsidie?  

 
Wij kijken uit naar de beantwoording van onze vragen. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de fractie van de ChristenUnie,  
Henry Buitenhuis 
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